2016 Zero2IPO Events Group Reservation Form

Date: 28&29&30 June, 2016

2016清科集团会议住房预订单  日期：2016年        6月  28,29,30日

Please kindly fill in the following information and send to the hotel Reservation Department via fax 0755-2223 9350 or email

reservation.shenzhen@stregis.com before 27 June, 2016.

请填写下述信息并于 2016年  6月  27日前发送至深圳瑞吉酒店预订部。传真：0755-2223  9350 电子邮箱：reservation.shenzhen@stregis.com

Contact Person联系人：________________________

Company Name公司名称：___________________________

Tel电话：___________                  __     Fax传真:______

__________

Email电子邮箱_______                              ____________

Arrival Date抵店日期:   2o16年  6月        __日

Arrival Flight抵达航班：_________

ETA降落时间:

ETD起飞时间:

___________

Departure Date离店日期:        2o16年  6月       __日      Departure Flight离港航班：_________,

___________

Guaranteed by信用卡担保：Card    Type信用卡类型：  Visa  Master  AMEX  Dinners    Expiry  Date有效期：_________________

Card Number信用卡号：_________________________

Card Holder持卡人：   ___________________________

Guest Name

Nbr of Rooms

Room Type

Daily Room Rate

客人姓名

房间数量

房间类型

每日房价

Deluxe City View King Room

豪华城景大床客房

RMB1,500++/ 1 breakfast（含   1份早餐）

RMB1,650++/ 2 breakfasts（含   2份早餐）

Deluxe City View King Room

豪华城景大床客房

Deluxe City View Twin Room

豪华城景双床客房

RMB1,650++ / 1 or 2 breakfasts

（根据入住人数含 1份或  2份早餐）

Terms & Conditions预订条款:

1.

The above rates are subject to 10% service charge, all the rates and service charge need subject to 6%VAT. These rates confidential to any 3

rd

parties.以上房价需加收   10%服务费,所有房费及服务费需额外加收 6%增值税。此团队特殊房价对任何第三方保密。

The above rates are only applicable for Qing Ke Group event participates from 06 June 28    to June 30, 2016

以上房价仅适用于清科集团会议的参加人员于 2016年  6月  28日至  2016年  6月  30日期间的入住。

2.

3.

Check In/Check 0ut: Hotel check in time is 3pm on the arrival day. Should you wish to have your room ready before the standard time, we

suggest you to reserve the night before at the best available rate. Hotel departure time is 12:00 noon on the departure day. 50% of the above

stated rate will be applied to late check outs before 18:00pm on the day of departure. One night room charge at the above stated rate will be

applied to late check outs after 18:00pm.

入住及离店：酒店的入住时间为入住日下午三点以后，如果您需要提前入住，酒店将视实际情况尽量安排。您可以提前预订一晚以确保您及时入住。

酒店的离店时间为离店日中午十二点，早于下午六点的延迟离店，酒店将收取离店日当天房费的 50％，晚于下午六点的延迟离店，酒店将收取离

店日一天房费。

4.

5.

Guarantee / Cancellation / No-show/Early Departure: All reservations at the above room rate must be guaranteed by valid credit card or

cash at the time of reservation, non-refundable, non-changeable. Any no-show, cancellation and early departure will result in cancellation

penalty equals to the whole stay room charge including service charge.

担保/取消/未通知未到店/提前离店:所有上述房价的预订均需于预订时提供有效信用卡或现金担保方可确认。所有预订已经确认即为不可取消、更

改预订。任何取消、更改、未到店及提前离店将收取全额房费及服务费。

Payment: All room and incidental charges will be settled by guest upon check out. Deposit will be applied upon check in.

付款方式：所有房费及杂费由客人于离店时全部结清，请于入住时提供有效信用卡或现金作为担保。

Hotel Confirmation Number酒店确认号:

I read and accept all the above conditions.阅读并接受上述预订条款

_________________________________

Date日期

_

Guest signature

Date

From Reservation Department, The St. Regis Shenzhen

由深圳瑞吉酒店预订部

客人签署

日期

No. 5016 Shennan Road East, Luohu District, Shenzhen, China 518001中国深圳市深南东路   5016号，邮编：518001

Reservation Direct Line预订部直线.  86-755-222-39393 Fax传真.  86-755-222-39350 Email电子邮箱.   reservation.shenzhen@stregis.com

www.stregis.com/shenzhen
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